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Verslag openbare vergadering algemeen bestuur Groengebied Amstelland, gehouden op 19 mei 2022 via 
Microsoft Teams

Aanwezig
Mevrouw J. Langenacker - Gemeente Ouder-Amstel (voorzitter)
Mevrouw F. Gordon - Gemeente Amstelveen (bestuurslid)
De heer M. Sikkes-Van den Berg - Gemeente Diemen (bestuurslid)
De heer D. de Jager - Gemeente Amsterdam (vicevoorzitter/ plv. bestuurslid)
De heer R.P.A. Piers - Gemeente Amsterdam (plv. bestuurslid)
De heer R. Vermin - Gemeente Amsterdam (plv. bestuurslid)
De heer J. Balduk - Bestuursbureau Recreatieschappen (secretaris)

De heer J.J.L. Gilliam - RNH (directeur)
De heer T.S. van der Klei - RNH (programma-adviseur)
De heer K. Rood - RNH (programmamanager)

Mevrouw D. Muda - Verslaglegging

Aanwezig als toehoorder
Mevrouw Mooi - initiatiefneemster voedselbos
Mevrouw De Maat - initiatiefneemster voedselbos

Afwezig met kennisgeving 
Mevrouw I. Zaal - Provincie Noord-Holland (bestuurslid)

1 OPENING EN VASTSTELLING AGENDA
De voorzitter, mevrouw Langenacker, opent de vergadering om 15.00 uur en heet iedereen welkom. Er 
is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Zaal. Er zijn vandaag geen insprekers, maar wel 
twee toehoorders, namelijk de initiatiefnemers van het voedselbos Amstelland, mevrouw Mooi en 
mevrouw De Maat.

2 VORIGE VERGADERINGEN

2a VERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR GGA 25 NOVEMBER 2021
Het algemeen bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen.

2b MEDEDELING HIGHLIGHTS EN BESTUURLIJKE OPVOLDING VOORZITTERSOVERLEG 2 
FEBRUARI 2022
Het algemeen bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan.

3 LIJST INGEKOMEN STUKKEN
De voorzitter deelt mee dat er geen zienswijzen zijn ontvangen op de Kadernota 2023, dat er dus ook 
geen reactie gestuurd hoeft te worden aan de gemeenteraden en dat de Kadernota 2023 daarmee is 
vastgesteld.
Het algemeen bestuur neemt de lijst met ingekomen stukken voor kennisgeving aan.

4 VISIE EN UITVOERINGSPROGRAMMA

4a VOORSTEL VOORTGANG EN PRESENTATIE AMBITIEDOCUMENT
De voorzitter geeft het woord aan de heer Rood.

De heer Rood schetst de voortgang van het ambitiedocument en gaat daarna in op de toekomst.
 De 80%-versie van het ambitiedocument is klaar. Daarna volgen de voorbereiding van de 

zoneringskaart en de zienswijzeprocedure. De planning is gericht op het vaststellen van het 
ambitiedocument en een conceptuitvoeringsprogramma in de komende najaarsvergadering. 
Centraal staan de drie hoofddoelen: meer biodiversiteit, betere spreiding van de recreatiedruk en 
een breder recreatief aanbod. Daarnaast zijn er plannen en meekoppelkansen die moeten in 
spelen op intensiever gebruik en onderhoud van de gebieden: het aantal inwoners groeit en de 
ruimte wordt niet groter. 

 Het ambitiedocument is vormgegeven aan de hand van de drie deelgebieden (de Diermerscheg, de 
Natuurzoom en de Amstelscheg) met elk specifieke kenmerken, kansen en bedreigingen. 

 Om voorbereid te zijn op de toenemende druk en veranderend gebruik van de gebieden is zoneren 
van belang voor de gebiedsopgaven. Voor spreiding en een relevant recreatief aanbod kan het 
nodig zijn, de inrichting van terreinen en padenstructuur mee te laten veranderen. Een voorbeeld 
daarvan is het erfje/  recreatiegebiedje ter hoogte van het pontje De Smient. Een recent voorbeeld 
van meebewegen met de wensen van consument, is het kunnen pinnen als alternatief voor 
contante betaling voor de overtocht met de Smient.
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Om de gebiedsopgaven te realiseren, zijn financiering en vooral samenwerking met partners belangrijk;  
ook over de grenzen van het werkgebied heen. Voorbeelden daarvan zijn Groene Uitweg-projecten als 
het rondje Diemerscheg en het Wandelnetwerk Amstelland. Bij het ontwerpen en realiseren letten wij 
uiteraard ook op continuïteit van beheer, onderhoud en duurzaamheid. 
De voorzitter geeft gelegenheid voor het stellen van vragen.
De heer De Jager vindt dit een belangrijk document, omdat hiermee een kader wordt gegeven voor een 
integrale aanpak van recreatie en ecologie. Omdat er belangrijke bestuurlijke keuzes gemaakt moeten 
worden, is het van belang dat het bestuur een goede inhoudelijke discussie kan voeren in de aanloop 
naar een definitieve vaststelling. Hij zou er de voorkeur aan geven om die discussie te voeren met de 
nieuwe bestuurders in het AB, voordat een volgende stap genomen wordt. Hij vraagt wat de 
consequenties zijn van een eventuele vertraging. Tot slot pleit hij ervoor om nieuwe raads- en 
Statenleden er goed bij te betrekken, omdat dit belangrijke kaderstellende document de komende 
twintig tot dertig jaar zal gelden.
Mevrouw Gordon sluit zich daarbij aan. Zij weet dat het AC heeft geadviseerd om het document de 
conceptversie te noemen, omdat zoiets als een 90%-versie niet gedeeld kan worden met raden. Het AB 
moet inderdaad een gedegen gesprek kunnen voeren, bijvoorbeeld ook over de consequenties van de 
ambities voor de structurele beheerbudgetten. Dat mist zij nog. De afgelopen jaren is er alleen maar 
bezuinigd en zij voorziet ook dat haar gemeenteraad niet staat te springen om bij te dragen aan 
ambities in andere gebieden. Zij is het volledig eens met de heer De Jager dat de raden er nadrukkelijk 
bij betrokken moeten worden. De timing is lastig vanwege de bestuurswisselingen. Zij stelt voor om de 
besluitvorming over de zomer heen te trekken en geen overhaaste beslissingen te nemen die 
bovendien vaak ten koste gaan van het draagvlak.
De heer Sikkes-Van den Berg sluit zich bij beide vorige sprekers aan.
De heer Rood stelt dat in het conceptambitiedocument de consequenties voor het beheer al zijn 
meegenomen. Aanbevelingen voor verheldering worden overgenomen. Conform de wens van het 
bestuur wordt nieuwe raads- en statenleden nadrukkelijk gelegenheid gegeven om zich te verdiepen in 
het document gedurende de zienswijzeprocedure, nadat het DB in de zomerronde akkoord is gegaan 
met de conceptversie. Besluitvorming met een volledige discussieronde kan plaatsvinden in het najaar. 
Dan is ook een conceptuitvoeringsprogramma beschikbaar inclusief de investerings- en beheerlasten.
De voorzitter geeft gelegenheid voor een tweede termijn.
De heer De Jager blijft bij zijn standpunt dat het AB een goede inhoudelijke discussie moet kunnen 
voeren. Hij wil voor zo’n belangrijk document zorgvuldigheid zwaarder laten wegen dan snelheid. Hij 
stelt voor om volgende keer te besluiten of een extra stap nodig is.
Mevrouw Gordon heeft het ambitiedocument nog niet eens kunnen lezen en zij zou als nieuwe 
bestuurder niet graag gelijk zo’n belangrijk ambitiedocument naar de raad willen doorsturen. Zij is er 
nog niet van overtuigd dat volgende keer al besloten kan worden tot een volgende stap, ondanks de 
positieve ambtelijke terugkoppeling. Zij denkt dat het verstandiger is om het na de zomer te bespreken.
De heer Sikkes-Van den Berg kan zich daarin vinden, vooral omdat de nieuwe bestuursleden de tijd 
moeten hebben om hun mening te vormen.
De voorzitter is het ermee eens, maar zij zet er één kanttekening bij. Zij weet dat de provincie Noord-
Holland een forse subsidiepot heeft die komend jaar uitgegeven moet worden. Daarvoor wordt ook 
gekeken naar de Amstelscheg en dat zou dus wat spanning in de tijd kunnen geven. Los daarvan vindt 
zij ook dat zorgvuldigheid boven snelheid moet gaan.
De heer Balduk wijst erop dat uitstel wel consequenties heeft. Als de raden en Staten een aantal weken 
later worden geconsulteerd, dan vertragen ook de zoneringskaarten en dat heeft weer gevolgen voor de 
erfpachtovereenkomsten.
De heer Rood voegt eraan toe dat de zomer dan ook niet gebruikt kan worden om raden en Staten te 
consulteren. Als het proces uitgesteld wordt en de zienswijzeprocedure vindt plaats in de winter, dan 
gaan de Statenverkiezingen in 2023 weer voor een probleem zorgen. In reactie op de opmerking over 
de uitvoeringsgelden van de provincie zegt hij dat de uitvoeringsregeling nog in voorbereiding is, maar 
dat er al gebruik van gemaakt kan worden, als projecten of beheer passen. Voor de Diemerscheg zijn 
de Groene Uitweggelden al beschikbaar. De zoneringskaart is inderdaad belangrijk voor de 
erfpachtovereenkomsten. Het uitstellen van een besluit betekent dat de vaststelling een half jaar 
vertraging oploopt.
Mevrouw Gordon komt terug op de planning. Zij denkt dat raadplegen tijdens het reces niet aan de orde 
is en dat het al met al heel logisch is om direct na de zomerperiode inhoudelijke gesprekken te voeren 
en de raden er zo snel mogelijk bij te betrekken.
De voorzitter concludeert dat er behoefte is aan meer duidelijkheid over de planning.
De heer Rood beaamt dat consulteren gedurende het reces niet kan en dat er dus extra tijd nodig is om 
het aan de raden en Staten voor te leggen.
De heer De Jager denkt dat de gevolgen van uitstel te overzien zijn. Hij stelt voor een half jaar 
vertraging te accepteren en de voorkeur te geven aan zorgvuldigheid en de betrokkenheid van de 
nieuwe bestuurders, raden en Staten, juist omdat dit ambitiedocument langere tijd zal gelden.
De heer Gilliam sluit zich daarbij aan.
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De voorzitter concludeert dat het AB besluit om raadpleging van raden en staten over de zomer heen te 
tillen en om het ambitiedocument na de behandeling in het volgende AB door te sturen naar de raden 
en Staten voor zienswijzen. Zij zal Ilse Zaal op de hoogte stellen.
De heer Rood stelt voor om de conceptversie met het AB de delen, zodat de leden er kennis van 
kunnen nemen.
De voorzitter vindt dat een goed voorstel.
De heer Rood vraagt of het AB wel akkoord gaat met het tweede besluitpunt.
De voorzitter heeft begrepen dat een deel van het geld al is uitgegeven. Zij constateert dat het AB daar 
geen bezwaar tegen heeft en akkoord gaat met het beschikbaar stellen van het derde deel.
Het algemeen besluit:
1. Kennis te nemen van de laatste stand van zaken en de resultatenplanning;
2. Het budget voor de derde fase ter beschikking te stellen;
3. De raadpleging over de conceptversie (was 90%-versie) van het ambitiedocument over de 

zomer heen te tillen en de consultatie van raden en Staten uit te stellen tot na de 
najaarsvergadering van het Dagelijks Bestuur;

4. De vergaderplanning daarmee in overeenstemming te brengen

5 GEBIEDSONTWIKKELING NATUUR EN RECREATIE

5a VOORSTEL VOEDSELBOS AMSTELLAND

De voorzitter deelt mee dat de beide initiatiefnemers van dit voorstel als toehoorders deelnemen aan de 
vergadering. Groengebied Amstelland draagt bij aan dit initiatief om de Bongerd te transformeren naar 
een voedselbos en stelt samen met de initiatiefnemers een plan van aanpak op. Het doel is een 
duurzaam beschikbaar recreatieterrein, waar door het betrekken van vrijwilligers, sociale betrokkenheid 
en het vergroten van de biodiversiteit worden bereikt. Zij geen gelegenheid voor vragen en 
opmerkingen.
Mevrouw Gordon is enthousiast over dit initiatief, omdat het goed past binnen de doelstellingen van 
Groengebied Amstelland en omdat het tot stand komt in samenwerking met de beschermers van 
Amstelland.
De heer Vermin ondersteunt dit plan graag. Hij vraagt wel aandacht voor het bestemmingsplan. Het 
stadsdeel wil graag bij de verdere ontwikkeling betrokken blijven.
De heer Rood antwoordt dat er contact is met het stadsdeel en dat het bestemmingsplan geen beletsel 
oplevert. Hij deelt mee dat het plan nog aantrekkelijker wordt, doordat de provincie een zitobject 
schenkt. Hij stelt voor om daarmee centraal in het voedselbos een ontmoetingsplek te creëren.
De voorzitter vindt dat een mooie toevoeging.
De heer Vermin vindt een bank een mooi aanbod, als de initiatiefnemers daarmee tevreden zijn. Hij wil 
toch graag nog contact over het bestemmingplan, omdat hij heeft begrepen dat er nog iets geregeld 
moet worden.
De heer Rood zal dat vanzelfsprekend doen.
De voorzitter constateert dat het AB veel waardering heeft voor het project, dat er aandacht gevraagd 
wordt voor het bestemmingsplan en dat nog even gekeken moet worden of het aanbod van de provincie 
bijdraagt aan de behoefte van de initiatiefnemers.
Het algemeen bestuur besluit:
1. Kennis te nemen van initiatief voor Voedselbos op de locatie “De Bongerd” van de 

initiatiefnemers;
2. In te stemmen met de afspraken voor de transformatie van de boomgaard gelegen op erf De 

Bongerd naar een voedselbos;
3. In te stemmen met een bijdrage (€ 6.600,-) voor de aanplant en dit te dekken uit de 

beheerbegroting;
4. In te stemmen met het vervolgproces en de proceskosten (€ 10.000) voor de inzet RNH en dit 

te dekken uit de algemene reserve.

5b MEDEDELING VOORTGANG RECREATIEMONITOR (RNH) EN BESTEMMINGSMANAGEMENT 
(PNH)
De voorzitter brengt in herinnering dat in het AB van 25 november 2021 is besloten om een nieuwe 
telmethodiek te gaan gebruiken, gebaseerd op gps. Naar verwachting wordt in januari 2023 de eerste 
rapportage gepresenteerd aan het AB en DB. De ontwikkeling van het bestemmingsmanagement ligt bij 
de provincie Noord-Holland. De recreatieschappen hebben de infrastructuur beschikbaar gesteld om de 
data te leveren.

6 CONTRACTBEHEER

6a VOORSTEL ERFPACHTCONTRACTEN
De voorzitter gaat ervan uit dat de stukken voor zich spreken. Bijlage 13 is een memo met de laatste 
stand van zaken. Zij geeft gelegenheid voor vragen en opmerkingen.
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De heer Gilliam is tevreden over bijlage 13, maar stelt voor om het besluit over het afsprakenkader nog 
even expliciet aan de orde te stellen.
De voorzitter vraagt of het AB het voorliggende voorstel over de erfpachtcontracten kan accorderen. Zij 
constateert dat iedereen akkoord gaat.
Het algemeen bestuur besluit:
1. Kennis te nemen van gemaakte afspraken tussen de drie recreatieschappen en 

Staatsbosbeheer;
2. In te stemmen met de gemaakte afspraken over de gezamenlijke visie (zoneringskaart en 

functiematrix) voor recreatiegebied Groengebied Amstelland;
3. In stemmen met de overeenstemming over de bouwstenen en uitgangspunten voor de op te 

stellen erf- en ondererfpachtovereenkomsten en opstalrechten:
 Looptijd van de nieuwe erfpachtovereenkomsten van 60 jaar;
 Over de verlengingstermijn worden nadere procesafspraken gemaakt;
 Bij inkomsten uit doelstellingsonafhankelijke activiteiten, welke deels voortkomen uit de 

opstalrechten, wordt de bestaande werkwijze voor vergoedingen gecontinueerd, waarbij 
deze voor de helft worden toegewezen aan Staatsbosbeheer (als grondeigenaar) en 
voor de andere helft aan de beheerder/gebruiker recreatieschappen 
(beheerder/gebruiker).

4. De bouwstenen zo snel mogelijk in 2022 uit te werken in nieuwe erfpachtovereenkomsten 
voor de drie recreatieschappen welke betrekking hebben op het areaal dat onder de huidige 
lopende erfpachtcontracten valt;

5. Kennis te nemen van het vervolgproces waarbij het bestuursbureau -samen met 
Staatsbosbeheer- opdrachtgever wordt voor dit procesvoorstel.

7 MEERJAREN BEHEER

7a MEDELING STORMSCHADE DUDLEY, EUNICE EN FRANKLIN
De voorzitter brengt in herinnering dat er in februari 2022 drie stormen achter elkaar over Nederland 
raasden. Met name Eunice heeft flink wat schade aangericht in het Groengebied Amstelland. De kosten 
van de opruimwerkzaamheden zijn geschat op 89.000 euro. Het is overmacht, dus deze kosten zijn niet 
begroot en worden verwerkt in de najaarsnotitie.
Het algemeen bestuur neemt kennis van de stormschade als gevolg van de stormen Dudley, 
Eunice en Franklin.

8 ORGANISATIE

8a MEDELING WETSWIJZIGING WET GEMEENTSCHAPPELIJKE REGELINGEN
De voorzitter deelt mee dat de werkgroep naar verwachting haar werk zal afleveren in de najaarsronde.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
 De nieuwe Wet Gemeenschappelijke Regelingen;
 De oprichting van een ambtelijke werkgroep voor de aanpassing van de 

gemeenschappelijke regeling tegelijk met andere schappen in de zomerronde ter 
besluitvorming wordt voorgelegd.

8b MEMO WET OPEN OVERHEID
De voorzitter deelt mee dat deze procesmededeling gaat over de opdracht aan het RNH om in overleg 
met het bestuursbureau de invoering van deze wet uit te werken. De extra kosten worden berekend aan 
de recreatieschappen en die worden inzichtelijk gemaakt in de najaarsrapportage.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
 De memo over de Wet Open Overheid;
 De opdracht aan RNH om in overleg met het Bestuursbureau de invoering van de WOO voor 

te bereiden en uit te werken. De extra kosten worden doorberekend aan de 
recreatieschappen en inzichtelijk gemaakt in de najaarsrapportage.

8c MEDEDELING GEWELDSMIDDELEN BOSWACHTER
De voorzitter deelt mee dat zij dit al aan de orde heeft gesteld bij de burgemeester van Amsterdam, 
omdat die ook in overleggen zit met de minister van Veiligheid en Justitie. Misschien is niet altijd nodig 
om in iedere gemeente deze geweldsmiddelen te hebben. Het gaat vooral om de boa’s die in afgelegen 
gebieden worden geconfronteerd met acute situaties. Dan is het prettig om te beschikken over deze 
middelen. Zij vraagt of de andere leden dit bij hun burgemeesters willen agenderen.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
 De gevolgen van het intrekken van de justitiële toekenning van korte wapenstok en 

pepperspray; 
 Het verzoek om de gevolgen onder de aandacht te brengen bij uw burgemeester, zodat in 

het driehoeksoverleg met Justitie en politie gepleit kan worden voor adequate uitrusting van 
de boswachters van de recreatieschappen.
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8d AB VOORSTEL DIENSTVERLENINGSOVEREENKOMST
De voorzitter deelt mee dat er een kleine verandering is aangebracht in artikel 8 over de opzegging en 
de beëindiging van de overeenkomst, dit naar aanleiding van het overleg met het recreatieschap 
Geestmerambacht.
Het algemeen bestuur besluit om de gewijzigde Dienstverleningsovereenkomst inzake het 
bestuursbureau van de recreatieschappen Alkmaarder- en Uitgeestermeer, Geestmerambacht, 
Groengebied Amstelland, Spaarnwoude en Twiske- Waterland tussen de provincie Noord-
Holland en deze recreatieschappen, vast te stellen.

9 PLANNING & CONTROL

9a MEDEDELING TARIEVEN RNH
De voorzitter geeft de heer Gilliam het woord voor een toelichting.
De heer Gilliam schetst de essentie van de maatregelen. RNH probeert zo veel mogelijk productiviteit te 
organiseren en zo weinig mogelijk overhead. Daarom heeft RNH het aantal MT-leden teruggebracht 
van acht naar vier en het aantal gebiedsmanagers van vijf naar drie. Dat heeft wel tot gevolg dat 
sommige functies aangepast dan wel opgehoogd moesten worden. Het is dus aan de ene kant een 
kwantitatieve maatregel en aan de andere kant een kwalitatieve maatregel die te maken heeft met de 
span of control van de medewerkers. RNH verwacht met deze maatregelen op de lange termijn een 
kostenvermindering van 25% op die functies te realiseren.
Het algemeen bestuur neemt kennis van de actuele uurtarieven en verdeelsleutels die RNH 
toepast voor haar dienstverlening aan de recreatieschappen

9b BEGROTING RNH 2022
De heer De Jager deelt mee dat de conceptbegroting RNH 2022 in het DB is vastgesteld en dat deze 
nu ter consultatie naar de raden gaat. Met de prijsindex moet geanticipeerd worden op de naar 
verwachting stijgende kosten als gevolg van prijsstijgingen en inflatie. De toekomt is onzeker en spreker 
acht het niet uitgesloten dat er tussendoor begrotingswijzigingen nodig zijn.
Het algemeen bestuur neemt kennis van de Begroting 2022 van RNH.

10 ACTUALITEITEN

10a MEDELING ACTIVITEITEN 40-JARIG JUBILEUM IN DE PERIODE 15 APIRL TOT 15 OKTOBER 2022
De voorzitter brengt in herinnering dat Groengebied Amstelland dit jaar veertig jaar bestaat. Zij vraagt of 
de heer Rood nog een aanvulling heeft op het persbericht.
De heer Rood denkt dat uit het persbericht “Groengebied Amstelland pakt uit in jubileumjaar” voldoende 
blijkt wat de bedoeling is. Er is veel te doen op recreatief niveau.
Het dagelijks bestuur neemt kennis van de stand van zaken van de organisatie van de 
jubileumactiviteiten in de periode 15 april tot 15 oktober 2022. De (nieuwe) raads- en 
commissieleden worden uitgenodigd om de jubileumviering op de Amstellanddag bij te wonen.

10b COLLEGEVORMING EN OVERDRACHTSDOSSIER
De voorzitter vraagt iedereen even in te gaan op de collegevormingen en aan te geven wie denkt te 
blijven in dit DB.
De heer De Jager komt zeker niet terug. Hij weet niet wanneer bekend is wie zijn opvolger wordt. De 
verwachting is dat er half juni 2022 een akkoord is, maar dan moeten het college en de DB’s van de 
stadsdelen nog benoemd worden. Hij verwacht pas een afronding in de tweede helft van juni. 
De heer Vermin hoopt wel door te gaan, maar verder sluit hij zich bij de heer De Jager aan.
De heer Piers hoopt ook door te gaan en sluit zich eveneens aan bij de uitleg van de heer De Jager.
Mevrouw Gordon deelt mee dat een informatieronde heeft geleid tot een voorkeur voor een coalitie in 
Amstelveen, maar dat de inhoudelijke besprekingen nog niet eens begonnen zijn. Zij hoopt dat 
Amstelveen voor eind juni klaar is. Zij gaat wel door als wethouder, maar zij weet niet met elke 
portefeuille. Er is hoe dan ook continuïteit, want het lijkt erop dat er maar zeer beperkt vernieuwing in 
het college komt.
De heer Sikkes-Van den Berg deelt mee dat het debat over het coalitieakkoord en zijn herbenoeming 
als wethouder in Diemen vanavond plaatsvindt. Diemen is dus klaar en hij komt terug in dit bestuur.
De voorzitter heeft begrepen dat in Ouder-Amstel gisteren de laatste hand is gelegd aan het 
coalitieakkoord. Het is een nieuwe coalitie met Ouder-Amstel Anders als grootste partij met de VVD en 
GroenLinks, een partij minder dan in de vorige periode. Het aantal wethouders gaat van vier in deeltijd, 
naar drie fulltime. De portefeuilleverdeling komt morgen aan de orde. Het nieuwe college wordt naar 
verwachting rond 10 juni geïnstalleerd.
De voorzitter vraagt of het overdrachtsdossier tijdig klaar is.
De heer Rood antwoordt dat dat naar verwachting in de zomerronde wordt voorgelegd, zodat het klaar 
is voor de nieuwe bestuurders bij hun aantreden.
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10c RAADS- EN STATENLEDENTOUR GROENGEBIED AMSTELLAND 3 JUNI 2022
De voorzitter vraagt of er al een beeld is van het aantal aanmeldingen.
De heer Van der Klei antwoordt dat de uitnodiging na de vergadering verstuurd wordt.
De voorzitter heeft begrepen dat de griffiers deze datum bepaald hebben en dat alle raden dus op de 
hoogte zijn.
De heer Van der Klei beaamt dat. Nu gaan de uitnodigingen de deur uit met het programma en een 
aanmeldingsverzoek. 
De voorzitter roept iedereen op om aanmeldingen te stimuleren. Zij vraagt de heren Van der Klei en 
Rood om het AB in te zetten als aanmeldingen bij een bepaalde gemeente achterblijven.
De heer De Jager vraagt of de leden van de stadsdeelcommissies ook worden uitgenodigd.
De heer Van der Klei antwoordt daarop bevestigend.
De voorzitter roept de AB-leden op om zo veel mogelijk aanwezig te zijn.

10d AFSLUITING BESTUURSPERIODE
De voorzitter deelt mee dat het de bedoeling is om tijdens een maaltijd afscheid te nemen van de 
vertrekkende bestuursleden. 
De heer Van der Klei voegt eraan toe dat het de bedoeling is om dat te doen na het AB van de 
zomerronde op 30 juni 2022 aan de Ouderkerkerplas.
De voorzitter verzoekt de heren Van der Klei en Rood om dit zo snel mogelijk te delen en Jacob en Ilse 
niet te vergeten.

11a BESTUURSMEDEDELING VOOR RADEN EN STATEN NA AB
Het algemeen bestuur neemt kennis van de teksten.

12 RONDVRAAG
Er wordt geen gebruikgemaakt van de rondvraag.

13 SLUITING
De voorzitter constateert dat dit de laatste AB-vergadering was in deze samenstelling. Zij bedankt de 
bestuursleden voor hun bijdrage en sluit de vergadering om 16.25 uur.


